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Abstract (en)
[origin: WO9216363A1] Disclosed is a closed-cell, non-crosslinked foam structure of a ratio of minor dimension to major dimension of 1/8 or less
comprising a plurality of coalesced extruded strands or profiles of a foamed polyolefin composition having an average cell size of from 0.02 to 0.5
millimeters. The cross-sectional geometry of the foam structure substantially corresponds to the overall arrangement of the orifices of the die from
which the foamed polyolefin composition was extruded. Further disclosed is a process for making the above foam structure comprising extruding a
foamable polyolefin composition through the multiorifice die to form the structure.

Abstract (fr)
Structure de mousse cellulaire non réticulée dont le rapport entre les dimensions mineures et les dimensions majeures est de 1/8 au moins,
comprenant une pluralité de filaments ou de profilés extrudés fusionnés d'une composition polyoléfinique cellulaire ayant une grosseur cellulaire
moyenne comprise entre 0,02 et 0,5 millimètres. La géométrie en sections transversales de la structure de mousse correspond sensiblement à
l'agencement global des orifices de la matrice à partir de laquelle la composition polyoléfinique cellulaire a été extrudée. L'invention concerne
également un procédé de production de la structure de mousse précitée consistant à extruder une composition polyoléfinique expansible par la
matrice à orifices multiples afin de former ladite structure.
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